



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

March 16, 2020

Dear WCS Community,

A lot has happened since my update last Friday, so please visit WCSKIDS.NET as we have added the following information:

1. Frequently Asked Questions (FAQs) about a number of topics that affect students and families.
2. A link to submit additional questions that will be reviewed and answered as appropriate.
3. Instructional resources for students.
4. Locations with dates & times where families can pick-up food.
5. Area locations that are accepting food donations.

In addition, many community members have asked where they can donate money to support our food distribution efforts. Please direct monetary donations to our community partners at Gleaners Food Bank at <https://www.gcfb.org>.

The WCS Crisis Response Team remains in close contact with the Macomb County Health Department while we continue to take direction from Governor Whitmer's office. As always, please continue to follow the prevention tips from health officials and remember that the main symptoms of the coronavirus are fever (temperature 100 degrees or higher), coughing, and shortness of breath.

Most important, I sincerely appreciate the positive feedback and words of encouragement from so many community members. I remain strongly committed to protecting you and your children and seeing all of us through this challenging time.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

عزيزي المجتمع WCS،

لقد حدث الكثير منذ تحديث بلدي يوم الجمعة الماضي ، لذا يرجى زيارة WCSKIDS.NET كما أضفنا المعلومات التالية :

1. الأسئلة المتداولة (الأسئلة الشائعة) حول عدد من الموضوعات التي تؤثر على الطلاب والأسر.
2. رابط لتقديم أسئلة إضافية يتم مراجعتها والإجابة عليها حسب الاقتضاء.
3. الموارد التعليمية للطلاب.
4. المواقع ذات التواريخ والأوقات التي يمكن فيها للعائلات استلام الطعام.
5. مواقع المنطقة التي تقبل التبرعات الغذائية.

بالإضافة إلى ذلك، سأل العديد من أفراد المجتمع المحلي عن الأماكن التي يمكنهم التبرع بها لدعم جهودنا في توزيع الأغذية. يرجى توجيه التبرعات النقدية إلى شركائنا في المجتمع المحلي في بنك جليبرز للأغذية في <https://www.gcfb.org>.

لا يزال فريق الاستجابة للأزمات في WCS على اتصال وثيق مع إدارة الصحة في مقاطعة ماكومب بينما نواصل اتخاذ التوجيه من مكتب الحاكم ويتم. كما هو الحال دائما، يرجى الاستمرار في اتباع نصائح الوقاية من المسؤولين الصحيين وتذكر أن الأعراض الرئيسية للفيروس التاجي هي الحمى (درجة الحرارة 100 درجة أو أعلى)، والسعال، وضيق في التنفس.

والأهم من ذلك، أنا أقدر بإخلاص ردود الفعل الإيجابية وكلمات التشجيع من العديد من أفراد المجتمع. وما زلت ملتزما التزاما قويا بحمايتكم وحماية أطفالكم ورؤيتنا جميعا خلال هذا الوقت العصيب.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف